
Lektion 11 
 
Läxan: 
 
Exempel med ”ska”… 
 
Imorgon ska jag promenera efter frukost. 
Imorgon ska jag gå på gym och träna. 
Imorgon ska jag dricka en kopp kaffe och äta en kanelbulle. 
Jag ska laga mat imorgon.  
Ikväll ska jag ta tunnelbanan och jag ska köpa mat för att laga middag till min familj. 
På kvällen ska jag laga romantisk mat.  
Imorgon bitti ska jag ta min son till skolan och fika på väg till jobbet. Jag gör det varje (alla 
dagar) dag. Jag har ett tråkigt liv. (boring) 
Efter kursen ska jag gå till butiken och handla. [ja ska gå ti butiiiiken] 
 
Ett ljus – candle [juuuus] levande ljus (plural à flera ljus) 
En (apelsin)Juice – [jooos] 
 
Det låter fantastiskt!  
Vad mysigt! - cozy 
___________________________ 
Diskutera vad ni ska göra. Använd fraser från den gula rutan på sidan 48 i TB.  
 

 
 
 
 
Vi ska se semester i helvetet på centralbion klockan halvåtta.  



Vi måste jobba och studera. Vi har ingen fritid.  
 
Vad ska ni göra? 
 
Tyvärr, jag kan inte, jag måste gå hem. Hon har jobb ikväll.  
Jag kan gå på bio nästa vecka.  
Bio – cinema (kino)  
 
Vi ska gå och ta ett glas vin.  
 
Gå på krogen, en bar 
 
Tycker du att det är en bra plan? 
____________ 
 
TB s.49 
 
Vad gör du på fritiden?  
 
Med [meee] 
Men – [men] 
 
Jag brukar… - i use too…  
Jag brukar träffa vänner. (hjälpverb + infinitiv) 
Vi går ofta på teater.- often 
 
Älskar – to love 
Jag älskar att promenera – i love to walk 
Sjunga i kör – to sing in a choir  
Jag gillar polisserier – i like crimeseries 
 
Jag gör filmer själv också (i make movies myself too) 
En trädgård – garden 
 
Han tycker om att göra trick. – to like to do 
Han gillar att göra trick [jillar] 
 
Jag gillar att simma.  
Jag tycker om att simma. 
 
Åke, 65, Umeå à 5 
 
Barbro 59, Hägersten à 1  
 
Shirin 32 à  
 
Nils 45 à 4 



Emil 22 à 2 
 
 
 
 
 
 
____________ 
 
Adverb för frekvens 
 
0%  
aldrig  - never  
sällan (nästan aldrig) 
ibland (sometimes) 
ofta (often) 
alltid (always) 
100% 
 
Adverbets position: 
 
Jag går aldrig/sällan/ofta/alltid på bio. 
 
Obs! Special:  
Jag går på bio ibland. 
Ibland går jag på bio.  
 
Aldrig går jag på bio.  
 

Fundament Verb Subjekt Satsadverb 
(alltid, inte t.ex.) 

Komplement Plats/tid 

Jag  går  aldrig/ofta/sällan/alltid på bio  
      
Jag  går   på bio ibland. 
      
Ibland går jag  på bio.  
      
      

 
Hon går på teater ibland. 
Ibland går jag och lägger mig tidigt. 
Jag går på restaurang ibland. 
Ibland går jag och simmar. 
Jag dricker alltid kaffe på morgonen / På morgonen dricker jag alltid kaffe.  
Jag lagar alltid frukost. 
Jag går sällan och tittar på mobiltelefonen.  



Jag köper ofta grönsaker. 
Jag går aldrig på vattengympa. 
Jag är ofta sen till möten.  
(Det är sent) 
Vi är sena varje dag. 
 
 

Vi pratar med varandra.  
 
Berätta för varandra.  
Vad gör du ofta/sällan/ibland/aldrig på fritiden? 
Vad gillar/tycker du om att göra? 
 
Exempel:  
 
– Jag går ofta på bio.  
– Det låter trevligt/skoj/roligt! 

 
– Jag går aldrig på opera. 
– Vad synd! 

 
– Jag gillar att cykla. 
– Kul! 
 
– Jag tycker om mat. 
– Vad trevligt! 

 
 


